
Záznam  
zo zasadnutia  Komisie výstavby, územného plánu a turizmu MsZ v Michalovciach, uskutočneného 

dňa 19. 02. 2018 
prítomní: podľa prezenčnej listiny  
  

Rokovanie otvoril a  viedol Ing. Ján Ďurovčík, CSc. predseda komisie.  
     

   Komisia pokračovala podľa programu:  
1. Informatívna správa o splnení investičnej výstavby za rok 2017      
2. Diskusia k prerokovanej problematike  
3. Rôzne 

 
1. Informatívna správa o splnení investičnej výstavby za rok 2017      

 
Informáciu podala Ing. Anna Mrázová, vedúca odboru V, ŽP a MR MsÚ. V rozpočte mesta v roku 2017 
v rámci kapitálových výdavkov boli realizované tieto stavby:  

A) Komunitné centrum Ul. mlynská - stavba je skolaudovaná, zaraďuje sa do majetku mesta. 
V rámci stavby je v Komunitnom centre vybudovaná hygiena pre občanov – WC, sprchy, 
umývadlá, práčky na prádlo, sušičky.   V Komunitnom centre budú pracovníci, ktorí budú 
zabezpečovať celú prevádzku centra.   

B) Klimatizácia v sobášnej sieni v budove A mestského úradu – boli namontované 3 klimatizačné 
jednotky pre zlepšenie pohody v tejto miestnosti.  

C) Sadové úpravy pri Okresnom súde Michalovce – boli zrealizované ako pokračovanie Nám. 
Slobody. 

D) Zimný štadión – v súčasnosti bola podaná žiadosť o kolaudáciu stavby, zabezpečujú sa 
potrebné vyjadrenia pre vydanie kolaudačného rozhodnutia.  

E) Detské ihrisko na Nám. Slobody – bolo zrealizované na základe podpory spol. Eustream. 
V zmysle noriem EÚ z r. 2009 musia byť všetky detské ihriská zhotovené z certifikovaných 
výrobkov.  Mesto pripravuje koncepciu detských ihrísk na území mesta.   

F) Prístrešok Ul. vrbovská – bol vybudovaný v areáli bývalej materskej školy na Ul. vrbovskej pre 
potreby občianskeho združenia. 

G) Detské ihrisko na sídlisku SNP – bolo zrealizované.  
H) Klimatizačná jednotka v objekte Základnej umeleckej školy – bola zrealizovaná v koncertnej 

sále 
I) Modernizácia tepelného hospodárstva:    
- Bola spracovaná projektová dokumentácia teplovodov sídl. Východ. PD zahŕňa:  

o trasu od kotolne PK3 – po SAV     
o trasu od kotolne PK3 k blokom B11, B12 
o rekonštrukciu technológie kotolne Domu služieb  

- S  realizáciou prác sa začalo 5. júla 2017: 
o trasu   o dĺžke 344 m  realizovala firma Piatko, s.r.o., Závadka 
o trasu  o dĺžke 106,5 m  Juh 1 – ZŠ, Komenského 1 realizovala firma Energobyt, s.r.o., 

Humenné  
o trasu   o dĺžke 120 m Východ PK3 - SAV realizovala firma Slovakstav, s. r. o., Michalovce.  

Potrubia boli uložené a odtlakované v auguste tak, aby boli plne funkčné. Terénne úpravy boli 
ukončené v septembri. 

 
V roku 2017 sa v rámci schváleného realizačného plánu rekonštrukcie miestnych komunikácií 
a chodníkov zrealizovali opravy v tomto rozsahu: 

- Sídlisko Juh I. b etapa – priestor ohraničený Ul. Štefánikovou a Chemkostav arénou 
- Ul. Cyrila a Metóda (časť medzi Ul. zemplínskou a Ul. Juraja Jánošíka) – komunikácia  
- Ul. zemplínska (časť medzi Ul. Cyrila a Metóda a Ul. agátovou) – komunikácia  



- Ul. N. V. Gogoľa – chodník 
- Ul. Štefana Moyzesa – chodník po obidvoch stranách  
- Ul. Jána Bottu – chodník 
- Ul. A. S. Puškina – chodník po obidvoch stranách a komunikácia 
- Ul. lipová (časť medzi Ul. partizánskou a Ul. lieskovou) – komunikácia 
- Ul. široká - komunikácia (časť medzi Ul. partizánskou a Ul. Pavla Horova) 
                         -  chodník po obidvoch stranách (časť medzi Ul. partizánskou a Ul. Dr. Vlada  
                           Clementisa 
- Ul. Martina Benku – komunikácia 
- Ul. brezová – Ul. borovicová  (spojnica) – chodník 
- Ul. sosnová – chodník 
- Ul. Laca Novomeského – chodník 
- Ul. fialková - parkovisko 
- Sídlisko východ – úprava vyšliapaných chodníkov v zeleni  
- spevnené plochy a chodníky v areáloch materských škôl na Ul. leningradskej, školskej a Jána 

Švermu. 
  
Z plánu na rok 2017 sa nepodarilo uskutočniť tieto stavby:  

- Voľný výbeh pre psov v lokalite Leningradskej ulice za garážami. Stavba bude realizovaná v r. 
2018.  

- Cestná svetelná signalizácia ulíc – Masarykova a Humenská. Nebolo možné sfunkčniť 
jestvujúcu svetelnú signalizáciu, v r. 2018 sa plánuje realizácia novej CSS.  

 
Diskusia:  
Ing. Ďurovčík - mal dotaz na začatie činnosti v Komunitnom centre  
Ing. Mrázová – v súčasnosti sa začalo preberacie konanie  
Ing. Bančej – prevádzka Komunitného centra bude zabezpečovaná cez sociálny odbor mestského 
úradu  
JUDr. Juričko – hodnotil kladne investičnú výstavbu v meste za rok 2017.   
 
ZÁVER:  
Komisia vzala Informatívnu správu o splnení investičnej výstavby za rok 2017 na vedomie.    
 
 
  Nakoľko program komisie  bol vyčerpaný, Ing. Ďurovčík, predseda komisie poďakoval  
prítomným za účasť na rokovaní a  rokovanie ukončil. Komisia v mesiaci  marec 2018 je plánovaná na  
12. marca o 14. 00 hod.     
 
                                                                                     
                                                                                           Ing. Ján Ďurovčík,  CSc.  
                                                                                                Predseda komisie  
 
Zápisnica sa doručí: 
- všetkým členom komisie 
- všetkým prizvaným 
- Ing. Zdenko Vasiľ - prednosta  MsÚ  
- Anna Čurmová - organizačný  odbor 
 
 
 
Zapísala: Ing. Helena Francúzová, zapisovateľka komisie 
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